
 

 

 
 
 
 
 
 
 
    

PROTOKOLL  10/2012 

fört vid styrelsemöte 2012-10-16 
 
Närvarande  Connye Grönlund 

Karin Leandersson 

Christer Landén 

Peter Dahl 

Thore Lax 

Roger Engström 

David Lindström 
Ungdom 
 
 
Valbered-
ningen 

Lina Leandersson 
Linda Söderström 
 
Sven Cesar 
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§ 102 Mötets öppnande 
Ordförande Connye Grönlund hälsade närvarande välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§ 103 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes. 
 
§ 104 Föregående mötes protokoll 
Föregående mötes protokoll godkändes och skrevs under. 
  
§ 105 Ekonomiska rapporter 
Christer lämnade rapport. 
 
§ 106 Övriga rapporter 
Lina och Linda har haft möte i ungdomskommittén.  
Christer har varit i kontakt med kartingkommittén om arbetet framledes. 
Peter har varit på arrangörsträff i folkrace i Växjö. 
Connye har varit på  distriktsordförandeträff tillsammans med förbundsstyrelsen. 
Övriga i styrelsen har inte haft något inplanerat. 
 
§ 107 Skrivelser 
Christer redovisade inkomna skrivelser. 
 



 

 

§ 108 Åtgärdslistan 
Har blivit genomgången. 
 
§ 109 Valberedningen 
Valberedningen jobbar på och börjar få mycket klart.  
Följande är klara: 
RY Sara Mejving, Michael Johansson och Johan Westergren två (2) år. Gert-Ove Pettersson 
och Jan Möller ett (1) år. 
KA Mike Lundström två (2) år, Thommy Johansson ett (1) år + ny SGA. 
RB Gunnar Gustafsson, RC Björn Faugstadmo, OR Bo Davidsson, RA Joakim Grönlund, 
BO, ETR Rolf Linde, DR Ronny Olsson. 
 
§ 110 Årsmötet 
Alla jobbar på med sina olika uppgifter. 
 
§ 111 Övriga frågor 
Det verkar vara för mycket tävlingar i folkracen i Småland. Många inställda tävlingar. 
 
Bestraffningen för att åka ifrån tävling i folkrace utan att ha fullföljt sina åtagande som täv-
lande, är alldeles för dåligt.  
 
Rally har problem med att sökta tävlingar för nästa år krockar i tävlingskalendern. Rally-
kommittén önskar att arrangörerna bara ska kunna söka ett (1) datum per tävling. 
 
§ 112 Nästa möte 
Nästa möte den 22 november i Vrigstad kl.18.00. 
 
§ 113 Mötets avslutande 
Connye tackade för visat intresse, avslutade mötet. 
 

 

 
 
Vid protokollet Justeras 

Karin Leandersson  Connye Grönlund 
 


